

Title (en)

DRINK CONTAINER WITH DRINKING OPENING PROTECTED BY A CLOSURE.

Title (de)

GETRÄNKEBEHÄLTER MIT DURCH EINEN VERSCHLUSS GESICHERTER TRINKÖFFNUNG.

Title (fr)

RECIPIENT POUR BOISSON AVEC UNE OUVERTURE PROTEGE PAR UNE FERMETURE.

Publication

**EP 0179094 A1 19860430 (DE)**

Application

**EP 85901905 A 19850425**

Priority

AT 137884 A 19840426

Abstract (en)

[origin: WO8504850A1] To enable drinking by simple means and easy handling in a hygienically acceptable manner, a straw (8) immersed in the container (1) is made leakproof at the opening (5) and is permanently connected to the container (1), the end of the straw (7) which emerges from the drinking opening (5) being provided with a closure (14, 15) and with at least one band (12) enabling it to be bent from a carrying position against the container (1) into a drinking position.

Abstract (fr)

Afin de permettre de boire par des moyens simples et une manipulation aisée selon des critères admissibles du point de vue de l'hygiène, une paille (8) plongeant dans le récipient (1) sort de manière étanche par l'ouverture (5) et est reliée de façon permanente au récipient (1), l'extrémité de paille (7) sortant par l'ouverture (5) possédant une fermeture (14, 15) et étant dotée d'au moins un coude (12) qui lui permet de passer d'une position de transport contre le récipient (1) à une position d'utilisation.

IPC 1-7

**B65D 77/28**

IPC 8 full level

**B65D 77/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 77/283** (2013.01); **B65D 2231/02** (2013.01); **B65D 2231/022** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8504850A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8504850 A1 19851107**; EP 0179094 A1 19860430; FI 855077 A0 19851218; FI 855077 A 19851218

DOCDB simple family (application)

**AT 8500012 W 19850425**; EP 85901905 A 19850425; FI 855077 A 19851218